

Vörösborok / Red Wines / Rotweine



Gere Kopar 2008 Villány

Mély rubinvörös szín, összetett illatában csokoládé, szilva, mák. Lédús szeder, feketebizli jegyek, nagy test, nagyon hosszú fűszeres utóíz. Zászlóshajós villányi cuvée, kitűnő évjárat, remek egyensúly.

Deep ruby colour, complex nose of chocolate, plum, poppy seeds. Juicy blackberry, blackcurrant notes, full-bodied, very long, spicy finish. Flagship Villány blend, excellent vintage, supreme balance.

Tiefe, rubinrote Farbe, in seinem komplexen Duft Schokolade, Pflaume und Mohn. Die Noten von saftigen Brombeeren und schwarzen Johannisbeeren, grosser Körper, ein sehr langer, würziger Nachgeschmack. Ein Flaggschiffwein, Villányer Cuvée, ausgezeichneter Jahrgang, perfekte Balance.

13.000 Ft/0,75 l



Gere Attila Cuvée 2007 Villány

Nagyon sötét, bíbor szín, szinte fekete. Illata feketeszeder, pici füstösség, csokoládé. Íze nagyon intenzív, betölti a száját. Nagy koncentráció, komplexitás, érett tanninok. nagyon hosszú utóíz.

Extremely dark, purple colour verging on black. Aromas of blackberry, a little smokiness and chocolate. The taste is highly intense, filling the mouth. Serious concentration, complexity, ripe tannins with a very long finish.

Eine sehr dunkle Purpurfarbe, die fast schwarz ist. In seinem Duft erscheinen schwarze Brombeere, wenig Rauchigkeit, Schokolade. Sein Geschmack ist sehr intensiv, er füllt den Mund aus. Grosse Konzentration, Komplexität, reife Tannine und ein sehr langer Nachgeschmack.

35.000 Ft/0,75 l

Laguna Étterem

Fehérborok / White Wines / Weissweine



Konyári Chardonnay 2011 Balatonlelle

Friss, szőlőillatú, kristálytisztá chardonnay. Zöldalma, hibátlan savszerkezet, hosszú és üdítő.

Fresh, grapey, pristinely clean Chardonnay. Green apple, faultless acid structure, long and refreshing.

Ein frischer, kristallklarer Chardonnay mit Traubenduft. Grünapfel, fehlerfreie Säurestruktur, lang und erfrischend.

350 Ft/0,1 l 2600 Ft/0,75 l



Etyeki Kúria White 2011 Etyek

Királyleányka és szürkebarát házasítása az etyeki mészkőről. Harmonikus savak, finom, hűvös és elegáns illat és íz.

Cuvée from Királyleányka and Szürkebarát from the Etyek limestone. Harmonious acids, delicious, cool and elegant nose and palate.

Ein Verschnitt aus Königmädchentraube und Pinot Gris vom Kalkstein in Etyek. Harmonische Säure, feiner, kühler, eleganter Duft und Geschmack.

390 Ft/0,1 l 2950 Ft/0,75 l



Nyakas Irsai Olivér 2011 Etyek-Buda

Kedves illatos, amilyen minden évben lenni szokott. Ízében nagyon enyhe és nagyon finom édesség. Az első kortytól zamatos, illatos, fűszeres.

Lovely, fragrant, as it is every year, with a little bit of very delicious sweetness in its taste. Luscious, fragrant and spicy, right from the first sip.

Ein netter, duftender Wein, wie auch in jedem Jahrgang. In seinem Geschmack milde und sehr feine Süße. Vom ersten Schluck an aromatisch, duftend und würzig.

400 Ft/0,1 l 3000 Ft/0,75 l

Vörösborok / Red Wines / Rotweine



Sauska Cuvée 11 2008 Villány

Két cabernet és merlot klasszikus házasítása. Mind az alapanyag, mind a hordóhasználat miatt könnyedebb a Cuvée 7-eseknél, mégis komplex, harmonikus, finoman fás, elegáns. Kedves, természetes bor.

This one is also a blend of two Cabernets and a Merlot. Both due to the base material and the barrel use, it's lighter than the Cuvée 7s, yet it's complex, harmonious and a nice, natural wine.

Der klassische Verschnitt aus zwei Cabernet und Merlot. Sowohl der Grundstoff als auch die Fassnutzung machen ihn leichter als die Cuvée-s 7, trotzdem ist er komplex, harmonisch, fein holzig, elegant. Ein netter, natürlicher Wein.

7000 Ft/0,75 l



Konyári Sessio 2008/2009 Balatonlelle

Boglár és Lelle Öreghegyi és Berki ültetvényeiről szüretelt, 70%-ban merlot-ból, 30%-ban cabernet sauvignonból házasított különleges minőségű vörösbor. A többségében régi, 25 éves tőkék termését fakáciban erjesztették, három hétig áztatták, majd 14 hónapon át barikhordóban érlelték, mielőtt februárban palackba került.

The blend of the usual high-end Merlot and Páva's Cabernet Sauvignon, which wasn't made in 2008, from old 25-year old vines. Fermented in wooden vats, aged in barriques - a wine made with great care.

Ein Rotwein mit besonderer Qualität, ein Verschnitt aus 70% Merlot, 30% Cabernet Sauvignon, die an den Weinbaugebieten Öreghegy und Berki in Boglár und Lelle gelesen wurden. Die Ernte der meistens alten, 25jährigen Weinstöcken wurde in Holzwannen französischen Stils gegärt, drei Wochen eingeweicht, dann 14 Monate im Barriquefass gereift, bevor der Wein im Februar in Flasche abgefüllt wurde.

11.500 Ft/0,75 l



Dúzi Görögszó Cabernet 2007 Szekszárd

Tükrös rubinszínű, mély bíbor jegyekkel bíró vörösbor, illatában a szőlő fajtajellege és a barrikérelés aromái keverednek. Testes, nehéz mindemellett elegáns nedű, amely kizárólag a „Görögszóból” származó cabernet franc és sauvignon szőlőből készült.

Ruby red, bright with deep purple reflections. It has a bouquet combining good varietal character with a pleasant scent of barrique ageing. Full-bodied, heavy but really elegant red made from Cabernet Franc and Sauvignon harvested in Görögszó vineyard.

Rotwein von spiegelklarer Rubinfarbe mit Tiefpurpur-Tönen, im dessen Bukett sich die Sortenmerkmale des Traubens und die Aromen der Barrique-Reifung vermischen. Ein vollmundiger, schwerer, jedoch eleganter Wein, hergestellt ausschliesslich aus Cabernet Franc und Cabernet Sauvignon des Weingartens „Görögszó”.

11.500 Ft/0,75 l

Vörösborok / Red Wines / Rotweine



Ruppert Cabernet Franc 2008 Villány

Hűvös, tiszta illatát a finom fahordó és édes fűszerek színezik. Ízében is meghatározók a szantálos, finoman fás jegyek, melyek tökéletes összhangban vannak a piros paprikás, fekete bogyós gyümölcsös, csokoládés, fűszeres ízvilággal.

Its cool, clean nose is enriched by pleasant oak and sweet spice notes. The sandalwood-like tone also characterises the palate and is in great balance with red pepper, dark fruit, chocolate and spice flavours.

Sein kühler, klarer Duft wird von feinem Holzfass und süßen Gewürzen gefärbt. In seinem Geschmack dominieren die sandelholzigen, fein holzigen Noten, die mit der würzigen Geschmackswelt von Gewürzpaprika, Schwarzbeerfrüchten und Schokolade in vollkommener Harmonie stehen.

5500 Ft/0,75 l



Bock Ermitage 2008/2009 Villány

Ügyesen megalkotott, mély rubinszínű cuvée hét nemzetközi és helyi fajtából. Rengeteg piros és fekete gyümölcs összeolvadva a fűszerekkel és a földességgel az elejétől a végéig.

Skilfully crafted, deep ruby coloured blend of seven international and local varieties. Abundant red and black fruit merged with spice and earthiness from start to finish.

Ein geschickt hergestellter Cuvée mit tiefer Rubinfarbe, aus sieben internationalen und einheimischen Rebsorten. Zahlreiche rote und schwarze Früchte mit den Gewürzen und dem Bodengeschmack verschmolzen, vom Anfang bis zum Ende.

5700 Ft/0,75 l



St. Andrea Áldás 2008 Eger

Sötét rubinszín egy csillanásnyi lilával. Ízében és illatában finom tölgy, étcsokoládé, fekete és piros gyümölcs. Közepes test, hosszú, élénk savak, gyümölcsösség, étletteli, egyedi karakter.

Dark ruby colour with a glint of purple. Delicious oak, dark chocolate, black and red fruit on the nose and palate. Medium-bodied, long, lively acidity, fruity, full of life, unique in character.

Dunkle Rubinfarbe mit wenig Lila. In seinem Duft und Geschmack feine Eiche, Bitterschokolade, schwarze und rote Frucht. Mittlerer Körper, lange, lebendige Säuren, Fruchtigkeit, individueller Charakter, ein Wein voller Leben.

6000 Ft/0,75 l

Fehérborok / White Wines / Weissweine



Jásdi Cserzei Fűszeres 2011 Csopak

Halvány szalmasárga szín, aromás, friss, zamatos, a fajtához képest meglepően telt. Almás, körtés cukorkás, gyantás illat, szájban citrusos. Élénk savak, üdítő lecsengés, korai szüret.

Light straw colour, highly aromatic, fresh, delicious, surprisingly full for the variety. Apple, pear drop, waxy aromas with citrus fruit on palate. Lively acidity, refreshing finish, harvested early.

Blasse, strohgelbe Farbe, er ist aromatisch, frisch, im Vergleich zur Sorte selbst erstaunlicherweise mollig. Ein Duft von Apfel, Birne, Zuckerchen und Harz, im Mund die Noten von Zitrusfrüchten. Lebendige Säuren, erfrischender Abklang, frühzeitige Ernte.

410 Ft/0,1 l 3050 Ft/0,75 l



Degenfeld Hárslevelű 2009 Tokaj

félédes, semi sweet, halbsüss

November elején szüretelt, szalmasárga színű hárslevelű, a fajta klasszikus illataival: mézzel, virágokkal és zöld fűszerekkel. Gyümölcsös íz, behízelt, sima textúra. Félédes, itatja magát.

Harvested in early November, straw colour, classic Hárslevelű scents of honey, flowers, plus green herbs. Fruity palate, unctuous, smooth texture, semi sweet, nice drinkability.

Am Anfang November gelesener, strohgelber Lindenblättriger, mit den klassischen Düften der Sorte: Honig, Blumen und grüne Gewürze. Ein fruchtiger Geschmack, einschmeichelnd, eine glatte Textur. Ein halbsüßer Wein, er lässt sich trinken.

460 Ft/0,1 l 3450 Ft/0,75 l



Béla és Bandi Sauvignon Blanc 2011 Balatonszőlős

Szájban szétáradó, telt sauvignon. Üde, sárgászöld szín. Tiszta, karakteres sauvignonillatában csalán és egres, ízében zöld kaliforniai paprika. Élénk savak és sós, fűszeres lecsengés. Az évjáratnak megfelelően teltebb, gazdag, zamatos.

Mouthfilling, fuller Sauvignon. Pale lemon-green colour. Pure, pronounced Sauvignon aromas of nettle and gooseberry with green bell pepper on the palate. Lively acidity and a savoury-spicy finish.

Im Mund ein ausdehnender Duft, ein molliger Sauvignon. Eine grelle, gelbgrünliche Farbe. In seinem klaren, charaktervollen Sauvignon-Duft Nessel und Stachelbeere, in seinem Geschmack kalifornischer Grünpaprika. Lebendige Säuren und ein salziger, würziger Abklang. Dem Jahrgang entsprechend ist er molliger, reichhaltig und aromatisch.

500 Ft/0,1 l 3750 Ft/0,75 l

Fehérborok / White Wines / Weissweine



Káli Kövek Rizling 2010 Köveskál

Friss, tiszta illat, üde ásványosság, fehér gyümölcsök hada. Savai élénkek, hosszúak, alkoholja alacsony, ami nagyon jól áll neki. Olasz- és rajnai házasítása, az utóbbi túlsúlyával, inkább rajnais jegyekkel.

Fresh, pure nose, minerality, an army of white fruits. Lively, long acids, low alcohol content – which suits it very much. Olaszrizling and Riesling blend with the dominance of the latter.

Ein frischer, klarer Duft, eine knusprige Mineralität, die Menge von weissen Früchten. Seine Säuren sind lebendig, sein Alkohol niedrig, was ihm sehr gut steht. Der Verschnitt aus Rhein- und Italienischer Riesling, mit Dominanz des letzteren, eher mit Rhein-Riesling-Noten.

520 Ft/0,1 l 3900 Ft/0,75 l



Pannonhalmi Tramini 2010 Pannonhalma

Halvány, üde szín, a szőlőre jellemző rózsavizes illat. Stílusa, tartása van: nem elnehezülő, inkább finoman édeskés, frissen, vidáman fajtajelleges tramini.

Pale, fresh-coloured, with the grape variety's trademark rose water fragrance. It possesses style and attitude. It is not heavy but is a deliciously luscious, fresh, joyful and varietally-pure Gewurtztraminer.

Blasse, knusprige Farbe. Für die Traube charakteristischer Duft von Rosawasser. Er hat Stil und Haltung: Er ist nicht erschwerend, eher fein süsslich, ein frischer, lustig sortenspezifischer Traminer.

4350 Ft/0,75 l



Bussay Szürkebarát 2008/2009 Csörnyeföld

Döbbenetesen virágos, sárgabarackos, lekvárillet. Nagytetű, elegáns és krémes, hosszú, fűszeres utóízében gyömbérrel. Szépen megalkotott, gazdag, de kiegyensúlyozott citromszínű szürkebarát, csúcshőzőből.

Stunning floral, apricot, marmalade nose. Full-bodied, elegant and creamy with ginger on the long, spicy finish. Well-crafted, rich but nicely balanced lemon-coloured Pinot Gris from top grapes.

Ein unglaublicher Duft von Blumen, Aprikose und Marmelade. Ein vollmundiger, eleganter, cremiger und langer Wein, in seinem würzigen Nachgeschmack erscheint Ingwer. Ein schön hergestellter, reichhaltiger, aber ausgeglichener Pinot Gris mit Zitronenfarbe, aus Spitzentraube.

4670 Ft/0,75 l

Vörösborok / Red Wines / Rotweine



Thummerer Tréfli Cuvée 2008 Eger

édes, sweet, süss

Világospiros színű, gyümölcsillatú, édes házasítás Egerből, a szőlőből származó maradék cukorral, alacsony alkohollal.

Light red coloured blend from Eger with fruity aromas, natural residual sugar from the grapes and a lower alcohol content.

Hellrote Farbe, fruchtiger Duft, ein süsser Verschnitt aus Eger, mit dem aus den Trauben stammenden Restzucker, mit niedrigem Alkohol.

580 Ft/0,1 l 4350 Ft/0,75 l



Dúzi Merlot 2008 Szekszárd

Mély rubinszín, meggyes, édes illat, finom tölgyfával. Nem súlyos, kerek, ízletes: keserű csokoládé, meggy, jólesően szárító, finom tannin. Szépen használt fahordós jegyek, egyéni, karakteres merlot.

Dark ruby colour, sour cherry, sweet nose with fine oak. Not heavy but round and tasty: dark chocolate, sour cherry with nicely drying, delicious tannins. Notes of nice wooden barrel use. A unique Merlot with character.

Tiefe rubinrote Farbe, ein süsser Duft von Sauerkirsche mit feiner Eiche. Er ist nicht gewichtig, sondern rund und köstlich: Bitterschokolade, Sauerkirsche, wohlthuend trockendes, feines Tannin. Schön benutzte Holzfassnoten, ein individueller, charaktervoller Merlot.

620 Ft/0,1 l 4600 Ft/0,75 l



Heimann Kadarka 2009 Szekszárd

Gránátalma szín, fűszeres, gyümölcsös illat és íz, finom fáság. Jó ivású, kedves kadarka, a kadarka kísérletek P9-es klónjából. Igazán jó borélmény.

Pomegranate colour, spiciness and fruitiness on the nose and palate, plus a delicious oakiness. A very nice Kadarka from an experiment from the P9 Kadarka clone. Great drinkability; an absolutely positive wine experience.

Eine Farbe von Granatapfel, ein würziger, fruchtiger Duft und Geschmack, feine Holzigkeit. Eine gut bekömmliche, nette Kadarka, aus dem P9-Clone der Kadarka-Teste. Ein echt gutes Weinerlebnis.

5200 Ft/0,75 l

Vörösborok / Red Wines / Rotweinec



Gere Portugieser 2011 Villány

Szép sötétlila színű, klasszikus stílusú, bőrös, fekete gyümölcsös, vastag oportó. Primőr jegyek, kis kesernye, rusztikus mégis nagyon élvezhető. Gazdag, kiváló bor.

Lovely deep purple colour, classic style "Oportó". Rich, leathery, black fruit, primary notes with a little bitterness. Rustic but very enjoyable. A rich, outstanding wine.

Ein klassischer, dicker Wein mit schöner, dunkler Lilafarbe, mit Leder und schwarzen Früchten. Primeur-Noten, wenige Bitterkeit. Ein rustikaler, trotzdem sehr genüsslicher, reichhaltiger, hervorragender Wein.

450 Ft/0,1 l 3350 Ft/0,75 l



Bolyki Indián nyár, Eger

Izgalmas és nagyon finom. Hihetetlenül illatos: vegyes fűszer és erdei gyümölcs, amit meggy, szeder és szilva követ. Friss, hosszú bor szép savassággal. A 2009-es és 2010-es évjáratok házasításából született.

Exciting and seriously tasty. Awesomely aromatic: mixed spice and forest fruits then sour cherry, blackberry and plum. Fresh, long, lovely acidity.

Ein spannender und sehr schmeckhafter Wein. Er ist unglaublich duftend: Gemischte Gewürze und Waldfrüchte, die von Sauerkirsche, Brombeeren und Pflaume gefolgt werden. Er wurde aus dem Verschnitt der Jahrgänge 2009 und 2010 hergestellt.

460 Ft/0,1 l 3450 Ft/0,75 l



Gál Tibor Pinot Noir 2008 Eger

Elegáns bor, megkapó meggyes, szilvás illatokkal és égetett, tölgyfahordós aromákkal, bársonyos tanninjai hosszú lecsengésében köszönnek vissza. Fakádakban történt erjesztés után 14 hónapig barrikhordóban érlelődött.

Elegant wine, with engaging cherry and plum spiciness in the bouquet merging with velvety tannins and toasted oak aromas of its lingering finish. Fermented in oak cask and matured in barrique for 14 months.

Eleganter Wein mit packendem Sauerkirsche- und Pflaumenduft und dem Aroma des ausgebrannten Eichenfass. Das samtige Gerbsäure macht sich im langen Ausklang bemerkbar. Nach Gärung in Holzwannen wurde der Wein 14 Monate in Barrique-Fässern gereift.

4300 Ft/0,75 l

Fehérborok / White Wines / Weissweine



Laposa Juhfark Cuvée 2009 Somló

Szalmaszínű, illatában almás pite, kandírozott gyümölcsök és ásványosság, szájban frissítő gyümölcsösség, lecsengésében finom mandulás jegyek. A juhfark (60%) tűzessége olaszrizlinggel (40%) kikerekítve.

Straw colour with apple pie, candied fruit and minerality on nose with refreshing sour fruit in the mouth and a pleasant almond nuttiness on the finish. Fieriness of Juhfark (60%) nicely rounded by 40% Olaszrizling.

Strohgelbe Farbe, in seinem Duft Apfelkuchen, kandierte Früchte und Mineralität, im Mund erfrischende Fruchtigkeit, in seinem Abklang feine Mandelnoten. Die Feurigkeit von Juhfark (Lämmerschwanz) (60%) mit Italienischer Riesling (40%) abgerundet.

5500 Ft/0,75 l



Sauska Chardonnay 2009 Siklós

Halványsárga szín zöldes reflexek. Friss, gyümölcsös, leheletnyi fával. Közepes test, szép, hosszú savak, pici édes felhanggal. Tüzes-fűszeres siklósi fehér, kézzel válogatva, fahordóban és acéltartályban érlevé.

Pale yellow colour with green tints. Fresh, fruity, with a hint of wood. Medium-bodied with nice, long acids and a slightly sweet tone. Fiery, spicy hand-picked Siklós white, aged in wooden barrels and steel tank.

Blassgelbe Farbe mit grünlichen Reflexen. Er ist frisch, fruchtig mit einem Hauch von Holz. Er ist mittelmäßig vollmundig, schöne, lange Säuren, mit einem kleinen süßen Oberton. Ein feuriger, würziger Weißwein aus Siklós, handgelesen, im Holzfass und im Stahltank gereift.

6000 Ft/0,75 l



Szeremley Kéknyelű 2005 Badacsony

Aranyszínű bor zöldes reflexekkel, erőteljes aromákkal, illatában kovaköves, mézes és réti virágos jegyekkel. Tüzes íz, élénk savak, jó test és ásványos, fanyar lecsengés. Összetett férfias bor női tőkéről.

Golden coloured with greenish tints, highly aromatic with powerful notes of flint, honey, and meadow flowers. Fiery taste, lively acidity, good body and mineral-sour fruit finish. Complex masculine wine from female vine.

Ein goldener Wein mit grünlichen Reflexen, kraftvollen Aromen, in seinem Duft mit den Noten von Feuerstein, Honig und Wiesenblumen. Ein feuriger Geschmack, lebendige Säuren, gute Vollmundigkeit, und ein mineralischer, herber Abklang. Ein komplexer männlicher Wein von weiblichen Weinstöcken.

6350 Ft/0,75 l

Fehérborok / White Wines / Weissweine



Szepsy Furmint 2009 Tokaj

Birtokbor cuvée a mádi csúcsdűlőkről. Tiszta, szalmaszínű. Elegáns illatában fűszernövények, lime, friss alma. Szájban sós, vibráló, hosszú és telt, alma- és sárgabarackjegyekkel.

Estate blend of top Mád vineyards. Clear, straw-colour. Elegant, sophisticated aromas: green herbs, lime, fresh apples. Mineral, apple, apricot notes on the long, substantial, vibrant and savoury palate.

Ein Gutswein-Cuvée von den Hauptweingärten aus Mád. Ein klarer Wein mit Strohfärbung. In seinem eleganten Duft Gewürzpflanzen, Lime, frischer Apfel. Im Mund salzig, lang und mollig, mit den Noten von Apfel und Aprikose.

780 Ft/0,75 l

Rozék / Rosé Wines / Roséweine



Ruppert Rosé 2011 Villány

Gyümölcsbomba. Friss, vidám, szép savakkal, a megszokott rozéstílustól eltérő, egyedi karakterrel. Nagyon kedves.

A fresh and playful fruit bomb with lovely acidity and a unique character that marks a departure from the typical rosé style. Very pleasant indeed.

Eine Frucht Bombe mit frischen, lustigen, schönen Säuren, mit einem vom üblichen Rosé-Stil abweichenden, individuellen Charakter. Sehr freundlich.

390 Ft/0,1 l 2900 Ft/0,75 l



Dúzi Kékfrankos Rosé 2011 Szekszárd

Lazacos rozészín, meggy, szamóca és császárkörte. Az évjáratnak köszönhető kellemes, enyhe édesség és a kékfrankos izgalmas fanyarsága. Határozott, üdítő savak, hosszú gyümölcsösség.

Salmon rosé colour, sour cherry, wild strawberry and pear. Pleasant mild sweetness owing to the vintage paired with the exciting sourness of Kékfrankos. Pronounced, refreshing acids with long fruitiness.

Eine roseartige Lachsfarbe, Sauerkirsche, Erdbeere und Kaiserbirne. Dank des Jahrganges eine angenehme, milde Süße und die spannende Herbe von Blaufränkisch. Ausgeprägte, erfrischende Säuren, lange Fruchtigkeit.

3000 Ft/0,75 l

Rozék / Rosé Wines / Roséweine



Bock Rosé 2011 Villány

Világos, halvány lazacszín. Izgalmas illatában és ízében tutti-frutti, banán és grépfrút. Hihetetlenül szomjoltó és élvezetes rozé. Vidám karakter a csavarzár alatt.

Bright, light salmon colour. Exciting bouquet and palate of tutti-frutti, banana and grapefruit. Extremely thirst-quenching and pleasurable rosé with a happy character sealed with a screw cap.

Helle, blasse Lachsfarbe. In ihrem spannenden Duft und Geschmack Tutti-Frutti, Banane, und Grapefruit. Eine unglaublich durstlöschende und genüssliche Rosé. Lustige Charakterzüge unter dem Drehverschluss.

3950 Ft/0,75 l

Mátrai Merlot Rosé

édes, sweet, süss

650 Ft/0,1 l 4880 Ft/0,75 l

Vörösborok / Red Wines / Rotweine



Takler Kékfrankos 2008/2009 Szekszárd

Rukkolás, fűszeres illat, bors és ibolya. Szikárabb, férfiasabb kékfrankos, épp olyan, amilyenek évek óta megszoktuk Takleréktől.

Aromas of rocket, spice, pepper and violets. A leaner, more masculine style of Kékfrankos; just what we look forward to from the Taklers year after year.

Ein würziger Duft von Rukkola, Pfeffer und Veilchen. Ein hagerer, männlicher Blaufränkisch, genauso, wie er seit Jahren bei Takler bekannt ist.

430 Ft/0,1 l 3200 Ft/0,75 l